
PROTOKoL Nr XVIIIP016

z eesii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 12 stycznia 2016 r'
w sali OSPW Rybnie Pod przewodnictwem

Pana Andrzeia Korna.kiego - Pzewodnicz4cego Rady Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz 10:00, zakoriczono o godz.13:05

Stan osobowy Rady - 15 Radnych,

W obradach bierze udzial 15 Radnych

- lista obecno6ci stanowi zalAcznik do pfotokolu.

Spozd Rady Cminy w sesji uczestniczyl:

1.Pan Tomasz Weglzynowski - W6jt Gminy
2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy
3.PantZd.zblawaKankz -Skarbnikcminy
4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny
5. Pan Baltlomiei Lewalski - Radny Warmirisko-Mazurskiej Izby Rolniczej

6.Soltysi - lista obecnoki stano\^/i zal4cznik do protokolu,
T.Mieszkaicy

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady XVI sesji Rady Gminy Rybno otwolzyl o godz. 10:00 Pan Andrzej Korrncki

Przewodnicz4cy Rady Gminy. Powital wszys&ich obecnych. NastePnie stwierdzil 2e Po

sprawdzeniu listy obecnosci, na sali znajduje sig 15 Radni, co stanowi kworum do

podejmowania Prawomocnych uchwal.

Ad.3. Ustalenie porzldku obrad.

Przewodniczqcy Rady przedstawil potzadek dziermy obrad.

1. Otwarcie se6ii.

2. Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

3. Ustalenie porz4dku obrad.

4. Pzyigcie protokolu z XVI sesji Rady Gminy.

5. Przyjgcie protokolu z XVII eesji Rady Gminy'

6. Podigcie u.hwal w nastepui4.ych sPrawach:

1) zmiany WieloletniE Prognozy Finansowei 
^alata 

2076-2022,

2) zmian w budiecie Gminy Rybno na 2016 rok,

3) udzielenia pomocy finansowej Wojew6dzh4'u Warmifsko-Mazurskiemu/

4) udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocy finansowei,

5) prziecia programu oPieki nad zwierzetarni bezdomnymi oraz zapobiegania bezdofinosci

zwierzEt na terenie Gminy Rybno w 2016 roku,

6) zrniany uchwaly w sPrawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miqscowosci Koszelewy.



T.Wystqpienie Pana Ryszalda Cecota - Zastgpcy D,'rektora Departamentu Rozwoiu

Obszar6w Wieiskich i Rolnictwa Uzgdu Marszalkowskiego Woiew6dztwa Warmifsko-

Mazurskiego,

8.Wolne wnioski i zapytania.

9.Zamknigcie obrad.

KieruiEc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany potzqdku obrad.

Wnioski o zmiane porz4dku obiad sesji wnie6li:

Przewodrricz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki wni6sl o zdjecie z PorzEdku obrad Proiektu

uchwaly w sprawie przyjgcia Proglamu oPieki nad zwierzetarni bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomno6ci zwietz4t rla terenie Gminy Rybno w 2016 roku otaz

v/prowadzenie w pkl 6 pkt.5 proiektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sPlawie

likwidaqi samorz4dowego zakladu budzetowego w celu zawiEzania sP6lki z ograniczona

odpowiedzialnosci4.

Wigcej wniosk6w w spnwie zmiany porzqdku obrad sesji nie wniesiono.

Wobec czego Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie wniosek o zmiane porzqdku

oblad.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy Fklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych glosami:

-,,7a" - 75

- .Prze.iw' - O

- ,,wstrzymui4cych sig" - 0

wniosek prziela.

Nastepnie Pan Andlzej Kornacki - Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porz4dek
obrad

Rada Gminy w glosowaniu jawnlm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych glosami:

-,,2.a" - 75

' ,,Ptzeaiw' -O

- ,,wstrz''mui4cych sig" - 0

przyjgla porzqdek obrad XVIII eesii Rady Gmin, kt6ry po otwarciu sesji, stwierdzeniu

prawomocnosci obrad i przedstawieniu porzqdku obrad jest nastepuj4cy:

4. Plzyigcie protokolu z XVI sesii Rady Gminy.



5. kzyigcie protokolu z XVII sesii Rady Gminy.

6. Podjgcie uchwal w nast€pui4cych eprawach:

1) zrniany Wieloletniej Prognozy Finarsowej 
^a 

lar^ 2076-2022'

2) zmian w butlzecie Gminy Rybno na 2016 rok,

3) udzielenia pomocy finarsowej Wojew6dztwu WarmirlskcMazursklemu,

4) udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocy finansowej,

5) zmiany uchwaly w sPmwie likwidacji samorz4dowego zakladu budzetowego w celu

zaw iqzaria sp 6lk'L z ograniczon4 odpowiedzialio6ciE,

6) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci Koszelewy'

T,Wyst4pienie Pana Ryszarda Cecota - ZastePcy Djnektora DePartamentu Rozwoiu

Obszar6w Wiejskich i Rolnictwa Uizgdu Marszalkowskie8o Woiew6dztwa warmif,sko-

Mazurskiego.

8.wolne wnioski i zapytania'

9.Zamknigcie obrad.

Ad.4. Przyigcie protokolu z XVI sesii Rady Gminy.

Pizewodniczacy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie Protokolu z XVI sesii

Rady Gminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono PaIl Andrzej Kornacki - PrzewodniczEcy Rady poddal

pod glosowanie protok6l z XVI sesji Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu iawn]rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:
- 12 - ,,2a",
- O - ,,ptzeciw"
- 3 - ,,wstrz)'muj4cych sig"
protok6l z XVI sesli przyigla'

Ad.s. Przyigcie piotokolu z XVII eesji Rady Gminy.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sie do Rady o zabrame glosu w sPrawie Protokolu z XVII sesji

Rady Gminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono. Pan Andrzej Komacki - Przewodniczecy Rady Poddal

pod glosowanie protok6l z XVll sesji Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu iawnlm na ustawowy sklad Rady 15 Radny.h w obecno6ci 15

Radnych, glosami:
- 72 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 3 -,,wstzymui4cych sie"
prolok6l z XVII sesli przylgla.



Ad.6. Podigcie uchwal w nastgpuiqcych sprawach:

1) zmiany Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminy Rvbno na lata 2015-202

Przewodniczqcy Rady poprosil o wyjasnienia PaniQ Zdzislawe Kanicz Skarbnik Cminy.

Pani Zdzislawa Kanic z wskazala i 2l

W dniu 12 stycznia 2015 loku dokonano uzuPelnienia danych w zal4cznikt

Nr 1do uchwaly Nr XVI/121/15 Rady Gminy Rybno z dnia 18 grudnia 2015 r.

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2016 - 2022 i wymienione

^Lzej 
pozycje ottzyri\tl4 nowe brzmjenie:

Rozchody Splaty Kwota
budietu rat kaPitatowych dlugu

kredyt6w i pozyczek

Pozy4at 55.16

Lata:2016 2470 463,2'1, zl
2077 7 418 200,00 zl
207a 618 500,00 zl
2019 3 000,00 zl
2020 3 000,00 zl 3 000,00 zl 0,00 zl
2021 0,00 zl 0,00 210,00 zl
2022 0,00 zl 0,0021 0,00 zl

Nastepnie w dniu12 stycznia 2016 roku dokonano zmiany wysokosf dochod6w
i wydatk6w roku 2015.

Dochody

Dochody Gminy Rybno w roku 2O15zwigksza sie o kwote 18 930,00 zl
i po zmianie w]mosz4 n 9@ 930,00 zl.

Wydatki

Wydatki Gminy Rybno w roku 2O15zwieksza sigo kwote 18 930,00 zl
i po zmianie wynosza 24 364 930,0021.

Przychody
Przychody nie ulegaj4 zmianie i wynosz4 1 5M 700,00 zl, w lym:
- planowany kredyt w wysokosci 600 000,00 zl,
- inne Zr6dla (wolne 6rodki) w wysokosci 9M 700,00 zlotych.
Rozchody



Rozchody pozostajq na tym samym Poziomie i w)'noszal 104 700,00 zl, w tym:

- splata poZyczek zW FOS w wysokosci 329 700,00 zl,
- splata kedyt6w w wysoko6ci 775 000,00 21.

Finansowanie deficyfu i Pzeznaczenie nadwyzki

Deficyt budzetu w wysokosci 400 000,00 zl oraz Planowana sPlata rat kredyt6wi Pozyczek w
*y"o-koS"i I tOq 70000 zl zostanie Pokryta przychodami z innych zr6del (wolnych Srodk6w)

w wysokosci 904 700,00 zl omz kredytu w wysokosci 600 000,00 zl.

Kwota dlugu

Kwota wykazana jako dtug na koniec 2016 roku jest wlmikiem dzialania: dlug

z poprzedniego roku + zaciAgany dfug w 2016 roku - sPlata dhrgu w 2016 roku. W pozyqi
tej nie uwzglednia sig dlugu zwi4zk6w, do kt6rych nalezy gmina.

Planowana kwota dlugu na koniec 2016 roktwy osiz 470 463'27zlotych.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady poprosil o pzedstawienie oPinii komisji Przez

Przewodniczqcego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Slodowiska -
Piotr Gurgielewicz. Radny -Pan Piotr Cutgielewicz Poinformowal,2e komisie stale na

wsp6liym posiedzeniu dnia 11 stycznia br. nie oPiniowaly Proiekt6w uchwal w sprawie

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2016-2022 oraz zrnial]. w

bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rok Poniewai de zostaly dostarczone w teminie. Komisie

zostaly zapoznalre ze zmianami na posiedzeniu przez Pani4 Skarbnik.

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzf dyskusje.

Glos w dyskusji zablaLi:

Radny - Pan Piotr Kamiiiski: ,,czy kwota dlugu na koniec 2016 roku, 2012 2018 zmienia sig

w por6wnaniu kiedy zaciEgali6my dlug? Czy bedziemy splacai wigcej, czy tyle ile rnamy

splacai?"

Skarbnik - Pari zdzislawa Kanicz: ,,na dziei dzisiejszy mamy kredyt w wysokosci 500tys.

Jezeli pozostaniemy na tym poziomie, kwoty kt6re odczytalam beda takie jakie odczytalam

czyli 2 400 000p021 na koniec 2016 roku; na koniec 2017 -7 480 000,0021; 2019 roku -
618 000,0021, ptzy zalozeniu ze nie bgdziemy zaci4gac kredytu."

Radny - Pan Piotr Kaminski: ,,Pani Skarbnik chcialem wiedziei, czy splacamy wiecej czy

niej?"

Skarbnik - Pani Zdzislawa Kanicz: ,,mozemy splacad wiecej .Jezeli bgdziemy chcieli splaca{

wiecej to Rada o tym bgdzie wiedzieC, bo nzeba bgdzie zrobii stosowne zmiany.



Wigcg pytari nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamknAl dyskusje Po odczytaniu Przez

Wiceprzewodnicz4ceSo Rady Projektu uchwaty, poddal go pod glosowanie'

Rada cminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obe'no6ci 15

Radnych, glosami:
- 15 - ,,7^",
- 0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstrzfmui4cych sig"
pocljgla ucirwalg ill x:ttttl1a w sprawie zmiany Wieloletniei kognozy Finansowei

Gminy Rybno na lata 201G2022'

Uchwala stanowi zalacznik do Protokolu.

2) zmian w budrzecie Gminy Rybno na 2015 rok

Przewodniczacy Rady Poprosil o wiasnienia Pani4 Zdzislawe Kanicz Skarbnik Gminy'

Pani Zdzislawa Kanicz wskazala iLi

W dniu 12 stycznia 2016 roku wprowadza sie zmiany nastePujqco:

Dzial 010 Rolnictwo i Iowiectwo
Zwigksza sig dochody biez4ce o kwote 14 130,00 zl z rybfutwplYvr6w z r62nych dochod6w

Dzial 600 Tlansport i lqcznoSa
Znmieisza sie vrydatki majEtkowe o kwote232 700,00 zl - Planoi /ana dotacja celowa na

pomoc finansow4 udzielon4 miedzy iednostkami samorzqdu terytodalnego

na dofinansowanie wlasnych zadai inwestycinych dla Powiafu Dzialdowskiego.

Dzial 700 Gospodarka mieszkaniowa
Zwieksza sie wydatki biei4ce w wysoko6ci 10 000,00 zt z Przeznaczeniem na kary i
odszkodowania wyplacane na zecz os6b fizycznych.

Dzial 750 Administraci a publiczna
Zwigksza sie wydatki bieZqce w wysoko6ci134 200,00 zl z przeznaczeniem na:

- 7 2o0,OO zlwynagrodzenia bezosobowe w rozdziale,,Rady gmin",
- 127 O00,OO zl zakup uslug obejmuj4cych wykonanie ekspertyz, analiz i opinii(115 000,00

zl)oraz dotacia celowa dla samoPqdu wojew6dztwa na inwestycje i zakuPy inwestycine
lealizowane na podstawie porozurnierl (um{iw) migdzy jst(12 000,00 zl) w tozdziale ,,Pozostala
dzialalno36".

Dzial T'4Rezpieczeistwo publiczne i ochrona przeaiwpoiarot r'a

Zwigksza sie wydatki bie'4ce w wysoko6ci 5 030,00 zl z przez aczeriern na oplaty za

adminisbowanie i czynsze za bud''nki, lokale i pomieszczenia gar,r2owe w rozdziale

,,Ochohricze strar:2e poZame".

Dzial 801 o6wiata i wychowanie
Dokonuje sie przeniesienia wydatk6w bie24cych w wysokosci 1 000,00 zl paragraf

,,dodatkowe w)'nagrodzenie toczfe"z tozdz:6111 ,,Szkoly Podstawowe" do rozdziafu

,,Oddzialy ptzedszkolne w szkolach podstawowych ' .



Rozdzial 8t115 Pomoc materialna dla uczni6w
Zwieksza sie wydatki bie24ce w wysoko6 ci 22 000,00 zl z ptzeznaczeniem na stypendia dla

ucz ow.

Dzial 900 Goepodarka komunalna i ochrona Srodowiska
\N rozdziale ,,OSwietlenie ulic, plac6w i dr6g" zwieksza sie dochody majEtkowe

w wysoko6ci 4800,00 A i wydatki majqtkowe w wysoko5ci 8 000,00 zl tworzqc zadanie

inwe'stycyjne pn. ,,O6wietlenie przy ulicy Wyzwolenia 66 w Rybnie - Pasar2 handlowy" '

Dzial 921 Kultura i ochrona dzie&ictwa naiodowego
W rczdzi.a7e,,Domy i osrodki kultury, iwietlice i kluby" zwieksza sie wydatki biezace w

wysokosci 240O00 zl z Przeznaczeniem na oplaty za adminishowanie

i czlmsze za budynki, lokale i Pomieszczenia garazowe.

Dziat 926 Krtlturt fizyczna
W rozdziale ,,Obiekty sportowe" dokonuje sig przeniesienia wydatk6w inwestycinych-
inwestyqa pn. ,,Zagospodarowanie terenu na boiska w mieiscowosciach Tuczki

i Truszczyny" w wysokosci 10 000,00 zl na inwestycje pn :
- ,,Zagospodarowanie tetenu na boisko w mieiscowo6ciach Truszcz)'ny" w wysokoki
4 000.00 zl.
- ,,Zagospodarowanie terenu na boisko w miejscowoSciach Tuczki" w wysoko6ci

6 000,00 zl.

Zwieksza sie wydatki rnajqtkowe w wysokosci 70 000,00 zl tworz4c zadanie inwestycine pn'

,,Wymiana nawierzchni boiska sportoweSo wraz z wykonaniem o6wiedenia w Rybnie, przy

ul. Wyzwolenia".

Dokonuje sie przeniesienia soleckrego zadania inwestycinego Pn. ,,S. Debiei -DoPosaZenie

placu zabaw" w wysokosci 6100,00 zl z rozdziafu ,,Obiekty sPortowe"

do rozdzialu,,Pozostala dzialalno6i".

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusjg.

Glos w dyskusji zabrali:

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,Pani Skarbnik, jaki wniosek nie Przeszedl ia kwote Z32tys?

Czy chodzi tu droge?"

Skarbnik - Pani Zdzislawa Kanicz; ,,tak..."

Wiecei pytaf nie wniesiono. Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusig. Po odczytaniu Przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnlm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:
- 75 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wskzymujacych sif"
podjgla uchwalg Nr XVIII/2176 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2016 rok.



Uchwala stanowi zalEcznik do Protokolu.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o PEedstawierue oPinii komisji Przez Przewodniczqcego

Komisji Rozwoiu GosPodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska - Piotr Gurgielewicz'

Radny -Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, 2e komisje stale na wsP6liym Posiedzeniu

dnia 11 stycznia br. Poz''t'ryvnie zaopiniowaly niniejszy Projekt uchwaly'

Przewodniczqcy Rady odczytal Plojekt uchw aly, po czymotworzyl dyskusjg'

Pytari nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamln4l dyskusjg. Po odczytaniu przez Wiceprzewodnicz4cego Rady

projektu uchwaly, Poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glo8ami:
-75 - ,,2a",
-0 - ,,ptzeciw"
- 0 - ,,wstrzFnut4cych sig"
podjgla uchwalg Nt XVU/3A6 w sPrawie udzielenia Pomocy finansowei Woiew6dztwu

I{armirisko-Mazurskiemu

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowskt, i2 zgodnie ze sPlawozdaniem zlozonym Ptzez O6rodek

Interwencji Kryzysow 4 za 2074 tok z pomocy skorzystalo 7 os6b z terenu gminy Rybno.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady poprosil o Plzedstawienie opinii komisji przez

PrzewodniczEcego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska -

Pioh Gurgielewicz. Radny -Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, ie komisie stale na

wsp6lnym posiedzeniu dnia 11 stycznia br. Pozytywnie zaoPiniowaly niniejszy Projekt

uchwaty.

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, Po czym otworzyl dyskusig

Pytai nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknql dyskusjg. Po odczytari! przez Wiceprzewodnicz4cego Rady

projektu uchwaly, poddal go pod glosowarue.

Rada Gminy w glosowaniu iawn5.m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici 15

Radnych, glosami:

- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XVlll/4176 w sptawie tdzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomo<5r

finansowei

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.



Uchwala stanowi zal4cznik do Protokolu

zawiazania sp6lki z oEaniczona odDowiedzialno6cil

Przewodnicz4cy Rady poprosil o Pzedstawienie oPinii komisji przez Przewodnicz4cego

Kornisii Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska - Piotr Gurgielewicz'

Radny -Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, Ze komisje stale na wsP6li)'m Posiedzeniu

dnia 11 stycznia br. Pozytywnie zaoPiniowaly niniejszy projekt uchwaly'

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusjg'

Pytari nie wniesiono.

Przewodniczacy Rady zamkn4l dyskusje Po odczytaniu Przez WicePrzel/odniczacego Rady

projektu uchwaty, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawn''m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnyclt glosami:
-75 - ,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
- 0 - ,,wstrzy'urui4cych sie"
podjgla uchwalg Nr XVII/5/f6 w sPrawie

sanrolzqdowego zakladu buaLietowego w

odpowiedzialnosci4.

Uchwala stanowi zal4cznik do Protokolu.

Przewodricz4cy Rady poprosil o przedstawierue oPinii komisji przez Pflewodt\icz4cego

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska - Pioh Gurgielewicz'

Radny -Pan Piotr Gurgielewicz poinforrnowal, Ze komisje stale na wsp6liym Posiedzeniu

dnia 11 stycznia br. pozyt''wnie zaoPiniowaly niniejszy projekt uchwaly.

Przewodrdczacy Rady odczytal projekt uchwaly, Po czyrn otwotzyl dyskusje.

Glos w dyskusji zabrali:

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,Panie W6jcie co loku Poszczeg6lne wsie biorq udzial w

programie Odnowy Wsi, Jakie warunki hzeba spelrLii, aby wzi4i w tyraudzial'"

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowskit ,,zmiana tej uchwaly dokon)'wana 1es! w zwr4zktt z

budow4 drogi asfaltowej w Koszelewach-musi zostaa wPisana w dotychczasowym Planie

Jezeli chodzi o program - to miejscowosci Rumian, Szczupliny i Jeglia jest to sytuacja zastana

i w tej chwili nie ma moZliwosci dopisania nowych mieiscowosci."

Wiceprzewodnicz4cy Rady - PaJI Dariusz Tara: ,,zmiana do tego Proglamu zostala przyjeta

przez $ieszkaAc6w wsi. Gl6wnym powodem zmiany iest uzyskanie wigkszej liczby

punkt6w przy ubieganiu si€ o 6rodki na te droge."

zmiany uchwaly w sprawie likwidacji

celu zawi4zania sp6lki z ograniczon4



Soltys wsi - Pan Mtuoslaw Mezykowski poinformowal, 2e w biez4cym roku rusza koleina

edycja Programu Odnowy Wsi. Dokladne informacje zostanq podane.

Wiecej pytari nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknal dyskusje. Po odczytaniu Przez wicePlzewodniczacego Rady

projektu uchwaly, poddal go Pod Slosowarue.

Rada Gminy w glosowaniu iawn;'rn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:
- Ll - ,,za ,
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymuiAcych si€"
podjela uchwale Nr XVIIyqlf6 w sPrawie zmiany uchwaly w sPrawie zatwiei&enia
Planu Odnowy Miejscowo6ci Koszelewy.

Uchwala stanowi zal4cznik do Protokolu.

PrzewodniczEcy Rady o godz.10 min.50 zarzEdzil Przerwe w obradach do godz. 11 min.00.

Po przerwie:

Ad.T.Wystapienie Pana Ryszarda Cecota - zastgPcy D]'rektora Departamentu Rozwoiu

Obszar6w Wiejskich i Rolnictwa Urzfdu Marszalkowskiego Woiew6dztwa warminsko-

Mazu$kiego.

PzewodniczQcy Rady udzielil glosu Panu Ryszardowi Cecot - ZastePcy Dyrektora

Departamentu Rozwoju Obszar6w Wiejskich i Roliictwa Urzedu Marszalkowskiego

Wojew6dztwa Warmirisko-Mazurskiego.

Przedmiotem wystepienia bylo om6wienie program6w wspierania Odnowy Obszar6w

Wiejskich na tercnie Wojew6dztwa Warmiilsko-Mazurskiego.

Nastepnie pytania wniesli Radni:

Przewodnicz4cy Rady Cminy - Pan Andizej Komacki: ,,czy bgdzie mozliwosci ubiegania sig

o Srodki na finaDsowanie budowy Swietlc wiejskich w prograrnie 2014-2020?"

Pan Ryszard Cecot wskazal,li jest tr].o2ljwosa korzystania ze Srodk6w na realizacje dzialania

w postaci budowy Swietlic wiejskich.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,czy Srodk6w jest na tyle wystarczai4co

du2o aby mogla skorzystaC z nich ka2da gmina?"

Pan Ryszard Cecot wskazal ii rx.oie zdafty( sie sytuaq4 Ze nie wszystkie gminy bed4

mogly skorzystad ze 5rodk6w.

Soltys wsi GrEdy - Par Miroslaw Remus: ,,nasz wieS chcialaby wykona6 plar:2g z

o6wiedeniem, pomostem. Irmy problem to droga" kt6ra przebiega przez trzy s4siednie
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gminy, gdzie jedna z nich nie iest zainteresowana budow4, Poniewaz jest na PogJaniczu Czy

jest moiliwosd budowy takiej drogi?"

Pan Ryszard Cecot wskazal, i w ptzyltadku wykonania plaZy rlr.o|n , zadnie moie byi

zrealizowane z programu Lider. W Przypadku drogi jest moiliwo6i Porozurdenia sie W6jta

i Starosty Powiatu , przez kt6ry ta droga r6wnieZ przebiega.

Radny - Pan Piotra Kamiriski: ,,czy s4 
'x.o;liwosci 

pozyskania Srodk6w na kanalizacjg i

wodoci4gowanie?"

Pan Ryszard Cecot podkreslil i2 ilo6a 6rodk6w jest ograniczorvr. Jednakze duzo role Przy

rozpah).wariu wniosk6w odgr;'wa ilo56 uzyskanych Punkt6w, migdzy inn)'mi bierze sie

pod uwage wielko6i zaludnienia czy bezrobocia-

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki: ,,czy w ptogramie ujete s4 Srodki na

oczy szczalnie pr zy dor\owe?"

Pan Ryszard Cecot wskazal, na mozliwo6C finansowania oczyszczalni przydomowych.

Radny - Pan Dadusz Karbowski: ,,czy wymiana nawierzchni na boisku wielofunkcinym

!6wniez moie byc finansowana z tych Srodk6w?"

Pan Ryszard Cecot wskazal, Zejest taka mozliwosC.

w6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski : ,, czy w poprzednich programach byla mozliwosd

budowy malych Swietlic?"

Radna - Pani Agnieszka Wysocka zapytala, jak wygl4da podzial Srodk6w na PoszczeS6lne

Na tym dyskusje zakofczono.

Nastepnie w6it - Pan Tomasz Wegrz)'nowski przedstawil regulaminy Pozyskiwania

Srodk6w z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska.

O godz. 13 min.10 Przewodnicz4cy Rady zarz4dztlprzerwg w obradach do godz.13 min.15.

Ad.8.wolne wnioski i zapytania.

Glos zabrali:

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz: ,,clrcialby zapytac o termin budowy drogi na ulicy

Dworcowq".

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, 2e pora/ezmie informacje w tej spra\aIe.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,Pani Sekretarz prosilem o odsniezenie przejgt dla

pieszych. Jak wygl4da sprawa dla z logopediE? Plojekty dotyczace kanalizacji mialy byi

zrobione do kofca !oku, jak ta splawa wyglada?"
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Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka: ,,iezeli chodzi o Przeiscie dla Pieszych' PoProsze zeby

zostaly odsniezone. LogoPedia-zorientuig sie jaki wniosek obejmuje logopedie Ci kt6lzy nie

zakwatfikujq sie, bedziemy finarisowa6 z budZetu.

Jeieli chodzi o Projekt kanalizacji, wykonawca prosil o przedluzenie do koica marca -

Radny - Pan Pioh Kamiiski: ,,Pani Sekretarz 10 gmdnia zlozylem wniosek o udzielenie

informacji publicznej w splawie wniosk6w o fundusz solecki oraz audyt Wnioski

otrzymalem, czy audyt otrzymam? Prosilismy teZ o wyslanie do Wojewody zapytanla, czy

radni mogE wnosia Poprawki do uchwal?"

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka: ,,wniosek o audyt jest u tmie, bedzie na to odPowiedz'

Przygotowujemy Pismo do Utzedu Wojew6dzkiego , chcemy kompleksowo wyst4pi' z

zapytaiiem o kompetencje radnych."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zwt6cif s\e z zaPytaniem, czy stawki za kozystanie z

hali sportowej moze ustalaa Kierownik OSiR a nie Rada Gminy. Poinformowal r6v"nie2 o

zaproszeniu przez Gmine Dzialdowo do wziecia udzialu w tumieju Pilki noznej

Seketarz - Pani Jolanta Jendrycka w odPo vrredzi wskazala, ie iest to sPrawa do wnikliweSo

rozpatlzefia.

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wi6niewski: ,,chodi o wodociagowanie ulicy Lubawskiq, czy

osoby maj4 zainteresowane maj4 zglaszat sig do Zakladu Gospodarki Komunalnei czy do

Gminy?" Nastepnie podzigkowal za uwzglgdnienie wniosku w sPrawie boiska Przy Szkole

PodstawowE w Rybnie oraz dodatkowe oswietlenie.

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka: ,,mieszkafcy ulicy Lubawskiej zostana Poinformowani,

gdzie Drlog4 zglasza( sie w tej sPrawie."

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,Pani S€kretarz prosilbym o powolanie komisji, kt6ra zajmie

sie opracowaniem hamonogramu imPrez w Poszczeg6liych wsiach. Parli Skarbnik ile

mamy na dzief dzisiejszy pienigdzy w kasieT'

Skarbnik - Pani Zdzislawa Karicz: ,,na dziei dzisiejszy malny ok.2 m1n Srodk6w na koncie,

to nie odpowiada temu, Ue chcieiiby6my to wykorzystat."

Radny - Pan Piob Kamiiski: ,,ile pieniedzy mozemy odzyskaa ies zcze ZVAT-!?"

Skarbnik - Pari Zdzis\awa Kanicz: ,,slyszalam, 2e Ministerstwo wydalo zatz4dzerie w

sprawie wstrzymaj1ia wyplaty VAT-u '.

Radny - Pan Piotr Kaminski: ,,czy jest jakies zagtoaenie, 2e bgdziemy musieli zwrdcia te

pient 4d,ze?"

Skarbnik - Pani Zdzislawa Kanicz: ,,nie znam he6ci tego pisma. . . "
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Radny - Pan Piotr Gurgielewicz Podziekowal soltysom i mieszkaricom za ldzial w

posiedzeniu wsp6lnym komisji, zachecaiac do udzialu w kolejnych posiedzeniach'

Radny - Pan Waldema! Reszka: ,,na iakim etaPie jest montni lamPy (przl krzyzu) o kt6ra

wnioskowalem? Chci,alem r6wniez zglosit usterke w o6wiedeniu 
^a 

skrzyiowa i'J przy

posesji ParistrMa Januszewskich

Czy droga do Grabacza bgdzie uwzglgdniona w pulktacji?"

Sekretarz ' Pani Jolanta Jendrycka: ,, co do o6wietlenia w czwartek Prziedzie Pan dyrektor'

na pewno w ramach unowy to wykonaj4." Nastepnie wia3nila kwestie uwzglgdniania

punkt6w we wnioskach na budowe dr6g.

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wi6niewski: ,,Pani Skarbnik nie zgodze sie ze stwierdzeniem

podzialu funduszu soleckiego na miesi4ce "

Sekletarz - Pani Jolanta Jendrycka poinformowala, i w naibL2szyrn czasie planuje sie

zebrania wiejskie Podczas, kt6rych zostanie wyiaSniona kwestia funduszy soleckich'

Skarbnik - Pani Zdzislawa Kanicz wskazala, ii m6wi4c o Podziale funduszu soleckiego na

miesiqce chodzilo raczej o plyrme wykorzystywanie tych 6rodk6w.

Radny - Pan Dadusz Karbowski podzigkowal za usuniecie zadrzewienia na ulicy G6rnej i

Zajeziornej. Zwr6cil sie o wystosowanie ptzez tJtz4d Gminy Pisma do Zatz4dtt Dr6g

Wojew6dzkich z prosb4, aby piaskowanie dt6g rozpoczy^alo sig we wczesny godzinach

rannych.

Radny - Pan Pioh Kamiriski zwr6cil sig uwage na zly stan nawierzchni dlogi powiatowej na

hasie Debiei - Rumian.

Radny - Pan Marian Granica: ,,Pani Skarbnik, 30 grudnia zapewniala Pani, ze dla soltys6w

bedE krzesla ze stolikami."

Sekretarz - Pani Jolanta Jendryck poinformowala zlo2otrych zapytaniach ofertowych na

zakup krzesel.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zglosil usterkg lampy na ulicy Dworcowei Przy posesji

Panstwa Filip oraz na tz\t. ,,Brod(ach"

Radny - Parr Czeslaw Medercki zwr6cil sie z zaPytaniem o stan realizacji wodociqgowania

miejscowo6ci Kopaniarze-Grqdy-Wety.

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka poinformowala o zlozenru Przez Projektanta Pisna w

sprawie przedluZenia terminu realizaqi.

Radny - Pan Piotr Kamirlski zwr6cil sig z zaPytaniem czy jest konieczno5i zakupu krzesel ze

stolikami, skoro s4 stoly, kt6re do tej Pory byly wykorzystywane.
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Sekretarz Pani Jolanta Jendrycka poinformowala, 2e zakuPione krzesla zostanE w

wykorzystane r6wniez w Sali konferencyinej.

Soltys wsi Rumian - Pani Elzbieta Rozentalska zw!6cila sie o naPrawg uszkodzonego slupa'

kt6ry stwarza zagroZenie.

Soltys wsi Naguszewo-Groszkr - Pan Mieczyslaw Luzlalski zwr6cil sie z Pytaniem' Kedy

nastEpi mont ri lamp na wymienionych slupach

Sekletarz - Pani Jolanta Jendrycka Poinformowal, 2e Przekaze te sPrawe dyrektolowi

Energii O6wiedenie.

Radny - Pan Dariusz Karbowski zwr6cil sie o zamontowanie lamP na llky Zaiezio$ei ptzy

posesji Paistlva Mafu szewskich.

Wiecq pytari nie wniesiono.

Ad.g.Zamkniecie obtad.

O godz.13:05 Przewodniczqcy Rady Pan Andrzej Komacki - wobec \tyczerpania dziennego

poEadku obrad - zanknat obrady XVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoirczono.

INSPEKTOR
t/.t{L^

ngr Ewa'ioboczYieno
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